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Paragraf 105  

Upprop, val av protokolljusterare och dag för justering 

Beslut 
Lars Engelberg (S) utses till protokolljusterare. Justering sker tisdag 1 oktober 
2024. 

__________ 
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Paragraf 106  

Godkännande av föredragningslista 

Beslut 
Föredragningslistan godkänns efter följande ändringar: 

1. Ärende 17, Ändringar i parkeringsreglerna, utgår. 

2. Ärende 20, Överenskommelse för nya gymnasiet, flyttas till ärende 7. Övriga 
punkter flyttas därmed ett steg. 

__________ 
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Paragraf 107  

Information 

Beskrivning av ärendet 
Information från förvaltningsledningen, Danielle Littlewood 

• Enköping vann kockduellen på Trädgårdsdagen 
• Lyckad efterfrågan om frukt från privatpersoner.  
• Åtgärder i Enköpingsån. 
• Skalskydd och saneringsplaner för vattentäkter. 
• Framskjuten gågata på del av Torggatan. 

Information från ordförande Krister Larsson 

• Skrivelser angående cykelbanan i Hummelsta. 
• Färdigställande av lekplatsen i Skolparken, Lilla fåfängan. 
• Första spadtaget för Örsundsbroskolan. 
• Rekrytering av ny förvaltningschef. 

Information från Plex, Krister Larsson 

• Stationsstaden - planprogram och stadsbildsanalys. 
• Yttrande på trafikverkets förslag för riksväg 55. 
• Yttrande på Svenska kraftnäts förslag för kraftledningen mellan Västerås och 

Stockholm. 

__________ 
  



Protokoll  7 (39) 

Sammanträdesdatum  
2024-09-26  

 

Tekniska nämnden 
 

Justerarnas signaturer Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

 

Paragraf 108 Ärendenummer TF2024/145 

Delegationsbeslut 2024 

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Delegationsbesluten är redovisade. 

Beskrivning av ärendet 
En förteckning över förvaltningens fattade delegationsbeslut finns i bilaga 1. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Delegationsbesluten är redovisade. 

__________ 
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Paragraf 109 Ärendenummer TF2024/1005 

Sammanträdesplan för teknisk nämnd 2025 

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Fastställa nämndens sammanträdesplan för 2025 enligt angivna datum. 

Beskrivning av ärendet 
Enligt kommunallagen kapitel 6 paragraf 23 bestämmer nämnden tid och plats för 
sina sammanträden. Enligt reglementet för tekniska nämnden framgår att det inom 
nämnden ska finnas ett arbetsutskott som bestämmer tid och plats för sina 
sammanträden. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning 
Förvaltningen föreslår följande datum för tekniska nämnden och dess utskott att 
sammanträda under 2025. Förslaget har tagits fram utifrån de förutsättningar som 
ges i kommunallagen och tekniska nämndens arbetsordning och reglemente. 
Sammanträdena börjar klockan 09.00 om inget annat meddelas i kallelsen. 
 

Tekniska nämndens arbetsutskott: Teknisk nämnd: 

Torsdag 30 januari Torsdag 13 februari 

Torsdag 6 mars Torsdag 20 mars 

Torsdag 10 april Torsdag 24 april 

Torsdag 8 maj Torsdag 22 maj 

Onsdag 28 maj Fredag 13 juni 

Torsdag 11 september Torsdag 25 september 

Torsdag 9 oktober Torsdag 23 oktober 

Torsdag 6 november Torsdag 20 november 

Torsdag 4 december Torsdag 18 december 
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Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Fastställa nämndens sammanträdesplan för 2025 enligt angivna datum. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Fastställa nämndens sammanträdesplan för 2025 enligt angivna datum. 

__________ 
 
Kopia till: 
Kommunledningsförvaltningen för kännedom 
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Paragraf 110 Ärendenummer TF2023/87 

Val av ledamot i tekniska nämndens arbetsutskott,  
2024-09-26 till 2026-12-31 

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Börje Andersson (C) ersätter André Nyman van der Kaay (C) som ledamot i 
tekniska nämndens arbetsutskott från 2024-09-26 till 2026-12-31. 

Beskrivning av ärendet 
Inom nämnden ska det finnas ett arbetsutskott med fem ledamöter. Nämndens 
ordförande ska vara ledamot och tillika ordförande i arbetsutskottet. Nämndens 
vice ordförande ska vara ledamot i arbetsutskottet. Övriga ledamöter i 
arbetsutskottet väljs av tekniska nämnden bland dess ledamöter. 

Enligt kommunfullmäktiges har André Nyman van der Kaay (C) och avsagts sig 
uppdraget i tekniska nämnden och därmed som ledamot i arbetsutskottet. 
Nämnden behöver utse en ny ledamot i arbetsutskottet. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. NN ersätter André Nyman van der Kaay (C) som ledamot i tekniska nämndens 
arbetsutskott från 2024-09-26 till 2026-12-31. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. NN ersätter André Nyman van der Kaay (C) som ledamot i tekniska nämndens 
arbetsutskott från 2024-09-26 till 2026-12-31. 

Yrkanden 
Krister Larsson (M) yrkar på att Börje Andersson (C) väljs in i arbetsutskottet. 

Beslutsgång 
Ordförande frågar nämnden om Börje Andersson (C) kan väljas in i arbetsutskottet 
enligt förslag och finner så. 

__________ 
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Kopia till: 
Kommunledningsförvaltningen för kännedom 
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Paragraf 111 Ärendenummer TF2024/1020 

Överenskommelse gällande onormal prisutveckling för 
nya Westerlundska gymnasiet, Korsängen 21:34 

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Delegera till fastighetschefen att besluta om en överenskommelse med PEAB 
gällande ersättning för onormal prisutveckling på 28 miljoner kronor gällande 
byggentreprenaden för kommunens nya gymnasieskola, under förutsättning 
att kommunfullmäktige beslutar om en utökning av budgetram. 

2. Föreslå kommunfullmäktige att utöka budgeten för investeringsprojektet 
Westerlundska gymnasiet från beslutad budget på 530 miljoner kronor till 555 
miljoner kronor. 

Reservationer 
Ingvar Magnusson (NE) reserverar sig med följande motivering: 

Jag reserverar mig mot beslutet vad gäller överenskommelsen med Peab om en 
force majeureersättning på 28Mkr för så kallade oförutsebara indexkostnader vad 
gäller entreprenaden för Westerlundska gymnasiets nybyggnad. 
Totalentreprenaden upphandlades år 2021 till ett fast utan indexreglering. 

Att utlösa en force majeureklausul på grund av Rysslands invasion av Ukraina är 
en ovanlig, komplex och extraordinär åtgärd. Jag anser därför att det är helt 
oacceptabelt att vi fritidspolitiker får ett så omfattande beslutsunderlag på sittande 
nämndsmöte där beslutet ska tas samma dag. 

De olika beslutsalternativ som förelåg innebär samtliga stora ekonomiska och 
juridiska risktaganden för kommunen. Dessa alternativ borde ha analyserats och 
diskuterats politiskt mera före beslut. 

Beskrivning av ärendet 
Under pågående byggentreprenad för kommunens nya gymnasieskola 
Westerlundska gymnasiet har omvärlden med storskaligt krig i Ukraina samt 
pandemi medfört en onormal prisutvecklingen för projektet. 

Kontraktet med PEAB utgår från en branschstandard som kallas för ABT som står 
för allmänna bestämmelser för totalentreprenader. Kontraktet möjliggör för 
leverantören att få ersättning för dom kostnader som kan hänföras till en onormal 
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prisutveckling. Branschen har konstaterat att det som hänt i omvärlden har 
resulterat i en skenande kostnad för byggbranschen. Det innefattas av kontraktets 
benämning av onormal prisutveckling vilket medför att leverantören har rätt till 
ersättning.    

Under året har en förhandling pågått mellan kommunen och PEAB och har nu 
enats om vad som ryms inom begreppet onormal prisutveckling som leverantören 
har rätt till ersättning för. Förutsättningen för att överenskommelsen ska kunna 
göras är att transaktionen mellan parterna genomförs under 2024. 

Oavsett om överenskommelsen genomförs eller inte så finns det potentiella risker 
att ta hänsyn till. Vid en överenskommelse om ersättning för en onormal 
prisutveckling kan Konkurrensverket komma att granska ärendet. Det har blivit allt 
vanligare på den senaste tiden att Konkurrensverket granskar branschen där det är 
vanligt med kontrakt som möjliggör för leverantören att få ersättning för de 
kostnader som kan hänföras till en onormal prisutveckling. Konkurrensverkets 
inställning är att denna typ av avtal inte uppfyller målsättningen att alla parter som 
lämnat anbud för projektet ska ha samma förutsättningar. Det föreligger en risk att 
Konkurrensverket kan ställa en upphandlingsskadeavgift som max kan uppgå till 
20 miljoner kronor. 

Utan överenskommelsen om ersättning för onormal prisutveckling kan PEAB välja 
att ta ärendet vidare i en civilrättslig process vilket medför kostnader som inte går 
att förutse idag. 

I enighet med styrdokumentet Regler för investeringar, beslutad av 
kommunfullmäktige 2021-11-15, beskrivs att om behov av utökat anslag blir 
aktuellt ska tilläggsbudget beslutas av kommunfullmäktige. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning 
Samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning är att ersättningen för en onormal 
prisutveckling för projektet på 28 miljoner kronor är skälig. Jämför vi med 
kommunens egna investeringsprojekt inom lokalförsörjningen ser vi en mycket 
högre prisutveckling. I underlagen som ligger till grund för överenskommelsen kan 
man konstatera att differensen mellan en normal prisutveckling samt 
prisutvecklingen enligt byggprisindex i projektet ligger på 36 miljoner kronor. I 
förhandlingen med PEAB har kommunen hävdat att PEAB ska ta risken för 
normala prishöjningar och att kommunen inte ska täcka upp deras minskade 
vinstmarginal. Dessa aspekter ligger till grund för aktuell överenskommelse.     
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Det finns en risk att Konkurrensverket kommer att ansöka om 
upphandlingsskadeavgift med anledning av överenskommelsen. Rättsläget vad 
gäller möjligheterna att åberopa 17 kap. 10 eller 12 §§ lagen om offentlig 
upphandling i den här typen av kontrakt och utifrån de i det här fallet gällande 
omständigheterna får anses oklart. Konkurrensverket har ansökt om att 
Trafiknämnden inom Region Stockholm ska betala en upphandlingsskadeavgift om 
10 miljoner kronor, vilket vid tiden för ansökan var det högsta beloppet för en 
upphandlingsskadeavgift. Den ekonomiska omfattningen i det fallet är betydligt 
större och ändringarna omfattar mer än rena prisökningar. Detta indikerar att vi 
troligtvis kan förvänta oss ett lägre vitesbelopp om detta skulle bli aktuellt. 

Vi rekommenderar inte att driva målet i tingsrätten då ärendet kommer resultera i 
höga domstolskostnader där risken för att kommunen tvingas betala ett högre 
belopp än det som nu överenskommits är stor. Branschen har stort intresse för 
utfallet från både byggbolagen och fastighetsägarna.    

Ekonomi 
Nytt investeringsbeslut: 555 miljoner kronor 
Befintligt investeringsbeslut: 530 miljoner kronor 
Kostnad för onormal prisutveckling: 28 miljoner kronor 
Procentuell ökning av projektet till följd av en onormal prisutveckling: 5 procent. 

Ökningen från det befintliga investeringsbeslutet är 25 miljoner och kostnaden för 
den onormala prisutvecklingen är 28 miljoner kronor. Skillnaden på 3 miljoner 
kronor hanteras inom tidigare beslutad budget för projektet. 

Den ekonomisk avvikelsen från den ursprungliga projektbudgeten kommer att 
beskrivas i slutredovisningen av projektet. 

Hyreskostnaden bedöms inte överskrida beslutad hyresnivå på 32 miljoner kronor 
per år som är beslutad i utbildningsnämnden. Anledningen till att hyran liggen inom 
beslutad ram är att man beräknat hyra på ursprunglig budget på 550 miljoner 
kronor samt att driftkostnaderna för förvaltningsuppdraget samt media bedöms 
vara lägre än kalkylerat underlag från tidigare. Då hyresnivån är oförändrad 
kommer beslut inte tas upp i utbildningsnämnden.   
 
Bilaga 1: Skrivelse, Ändringar av kontrakt – möjligheter enligt 
upphandlingslagstiftningen, daterad 2024-09-18 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 
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1. Delegera till fastighetschefen att besluta om en överenskommelse med PEAB 
gällande ersättning för onormal prisutveckling på 28 miljoner kronor gällande 
byggentreprenaden för kommunens nya gymnasieskola, under förutsättning 
att kommunfullmäktige beslutar om en utökning av budgetram. 

2. Föreslå kommunfullmäktige att utöka budgeten för investeringsprojektet 
Westerlundska gymnasiet från beslutad budget på 530 miljoner kronor till 555 
miljoner kronor. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Delegera till fastighetschefen att besluta om en överenskommelse med PEAB 
gällande ersättning för onormal prisutveckling på 28 miljoner kronor gällande 
byggentreprenaden för kommunens nya gymnasieskola, under förutsättning 
att kommunfullmäktige beslutar om en utökning av budgetram. 

2. Föreslå kommunfullmäktige att utöka budgeten för investeringsprojektet 
Westerlundska gymnasiet från beslutad budget på 530 miljoner kronor till 555 
miljoner kronor. 

Beslutsgång 
Sammanträdet är stängt under beredning och beslut. 

Ajounering mellan 11.20-11.40 innan beslut. 

__________ 
 
Kopia till: 
Kommunstyrelsen för åtgärd 
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Paragraf 112 Ärendenummer TF2023/1028 

Delårsrapport med internkontroll för januari-augusti 
2024 

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. delårsrapport januari-augusti 2024 inklusive uppföljning av internkontroll, 
daterad 2024-09-23, fastställs. 

Beskrivning av ärendet 
Utifrån nämndplanens målsättningar och förvaltningens kvalitetsindikatorer görs en 
uppföljning med prognostiserat utfall till tekniska nämnden i maj, september och 
november 2024. En slutlig uppföljning sker i februari 2025 i årsbokslutet. 
I enlighet med kommunens tidplan för ekonomisk redovisning redovisar 
förvaltningen ett tertialbokslut för perioden januari till april 2024. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning 
Tekniska nämndens skattefinansierade verksamheters helårsprognosen visar 
intäkter på 754,7 miljoner kronor och kostnader på 923,7 miljoner kronor, vilket ger 
ett netto på -169,0 miljoner kronor som finansieras via ramtilldelning i budgeten. 
Prognosen för helår visar en negativ avvikelse med 3,1 miljoner kronor mot årets 
budget. Avvikelsen beror framförallt på förändrade förutsättningar kopplat till 
rivningar och saneringar som har en koppling till kommunens nybyggnationer. 

Tekniska nämndens investeringsredovisning för skattefinansierade verksamheter 
visar en prognos på 535,9 miljoner kronor. Prognosen visar en positiv avvikelse 
med 43,4 miljoner kronor mot budget. Avvikelsen beror framförallt på förändrade 
tidplaner för enskilda investeringsprojekt. 

Taxefinansierade verksamheten Vatten och avlopps (VA) helårsprognosen för 
driften visar intäkter på 131,6 miljoner kronor och kostnader på 152,7 miljoner 
kronor, vilket ger ett netto på -21,1 miljoner kronor. Underskottet beror på 
kostnadsökningar på grund av ökade räntekostnader och inflation och kommer att 
omhändertas i taxeprocessen. 

Tekniska nämndens investeringsredovisning för taxefinansierade verksamheten 
VA visar en prognos på 381,3 miljoner kronor, vilket är en positiv avvikelse med 
34,7 miljoner kronor mot budget. Avvikelsen beror framförallt på förändrade 
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tidplaner för enskilda investeringsprojekt och att exploateringsprojekt inom VA 
följer utbyggnadstakten för kommunens exploateringsprojekt vilken har haft 
förändrade tidplaner. 

Förvaltningen har påverkats av kostnadsökningar till följs av hög inflation. 
Kostnaderna för bland annat material, fjärrvärme, hantering av avfall och VA har 
ökat. Det sker arbete inom alla verksamheter för att parera dessa 
kostnadsökningar. Att inflationstakten sjunkit är positivt för verksamheterna och 
påverkar prognoserna positivt. 

Bilaga: Delrapport augusti 2024 för teknisk nämnd 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. delårsrapport januari-augusti 2024 inklusive uppföljning av internkontroll, 
daterad 2024-09-23, fastställs. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 
Ärendet är inte berett av arbetsutskottet. 

__________ 
 
Kopia till: 
Kommunstyrelsen för åtgärd 
  



Protokoll  18 (39) 

Sammanträdesdatum  
2024-09-26  

 

Tekniska nämnden 
 

Justerarnas signaturer Intygas att kopian överensstämmer med originalet 
  

 

 

Paragraf 113 Ärendenummer TF2024/1043 

Ramflytt av budgetmedel kopplat till ny förvaltning för 
miljö och samhällsbyggnad 

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Föreslå kommunstyrelsen att ramflytt av budgetmedel sker från 1 januari 2025 
från teknisk nämnd till miljö- och byggnadsnämnden för verksamheten för 
strategisk planering på 13,6 miljoner kronor och för verksamheten mark och 
exploatering på 3,2 miljoner kronor. Dessa belopp kommer att räknas upp i 
budgetprocessen för 2025. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade i april 2024 att verksamheterna strategisk planering 
och mark och exploatering på samhällsbyggnadsförvaltningen och hela miljö- och 
byggnadsförvaltningen samordnas i en ny förvaltning för miljö-, bygg-, och 
planfrågor från 1 januari 2025. Den nya förvaltningen rapporterar till 
kommunstyrelsen med plan-, mark- och exploateringsutskott samt miljö- och 
byggnadsnämnden. Detta medför behov av ramflytt av budgetmedel från teknisk 
nämnd till miljö- och byggnadsnämnden. I dagsläget finns öppna frågor kopplat till 
organisationsförändringen och därav kommer ramflytt av budgetmedel ske i två 
steg. 

Detta beslut är det första steget i justering av budgetmedel inför ny organisation. 
Budgetramen för verksamheten för strategisk planering är år 2024 13,6 miljoner 
kronor och budgetramen för verksamheten mark och exploatering är år 2024 3,2 
miljoner kronor. Totalt är det en ramflytt av 16,8 miljoner kronor mellan nämnderna. 
Denna ramflytt kommer att hanteras i kommunfullmäktiges beslut i november 2024 
av budget 2025 och plan 2026-2027 och uppräkning kommer då ske till 
budgetnivåer för år 2025.  

Styrgruppen för förändringen arbetar med frågor som exempelvis rör 
implementering, logistik och lokaler. Det kommer ske ytterligare justering av 
budgetmedel framgent när detta är beslutat. 

Ärendet kommer att hanteras i både teknisk nämnd och miljö- och 
byggnadsnämnden i september 2024. Det möjliggör för nämnderna som berörs av 
ramflytten att yttra sig kring budgetjusteringen kopplat till omorganisationen. 
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Samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning 
Samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning är att det är en bra lösning att 
hantera ramflytten i två steg för att möjliggöra för miljö- och byggnadsnämnden att 
besluta nämndplan med budget 2025 och plan 2026–2027 i december 2024 för 
verksamheterna som berörs av organisationsförändringen. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Föreslå kommunstyrelsen att ramflytt av budgetmedel sker från 1 januari 2025 
från teknisk nämnd till miljö- och byggnadsnämnden för verksamheten för 
strategisk planering på 13,6 miljoner kronor och för verksamheten mark och 
exploatering på 3,2 miljoner kronor. Dessa belopp kommer att räknas upp i 
budgetprocessen för 2025. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Föreslå kommunstyrelsen att ramflytt av budgetmedel sker från 1 januari 2025 
från teknisk nämnd till miljö- och byggnadsnämnden för verksamheten för 
strategisk planering på 13,6 miljoner kronor och för verksamheten mark och 
exploatering på 3,2 miljoner kronor. Dessa belopp kommer att räknas upp i 
budgetprocessen för 2025. 

__________ 
 
Kopia till: 
Kommunstyrelsen för åtgärd 
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Paragraf 114  

Information - Budget och effektiviseringar 2025 

Beslut 
Tekniska nämnden tackar för informationen. 

Beskrivning av ärendet 
En lägesbeskrivning av besparingsuppdraget för 2024 och en övergripande 
beskrivning av möjligheter och utmaningar inför besparingsuppdraget för 2025. 

Föredragande: Jenny Hertz 

__________ 
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Paragraf 115 Ärendenummer TF2022/721 

Informationshanteringsplan för teknisk nämnd 

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Anta tekniska nämndens arkivbeskrivning och informationshanteringsplan, 
daterad 2024-08-19, bilaga 1 och 2. 

2. Informationsplanen ersätter tidigare dokumenthanteringsplan, TF2009/642. 

Beskrivning av ärendet 
Enligt arkivlagen ska varje myndighet upprätta en arkivbeskrivning och en 
informationshanteringsplan för sin verksamhet och organisation. 
Arkivbeskrivningen visar tekniska nämndens uppgifter och 
informationshanteringsplanen har till syfte att underlätta för allmänheten att ta del 
av allmänna handlingar och information som uppkommer genom tekniska 
nämndens verksamheter. Genom att strukturera informationsflödet i samlad form 
ges en samlad överblick över hur nämndens allmänna handlingar och arkiv är 
organiserade och hur dess verksamhet fungerar.  

Informationshanteringsplanen talar om vilka typer av handlingar som förekommer i 
myndighetens verksamhet, om hur dessa ska bevaras eller gallras och hur de 
hanteras. Den beskriver också vilka handlingar som är av tillfällig eller ringa 
betydelse och som kan gallras. 

Förvaltningen har tagit fram ett förslag till en arkivbeskrivning och 
informationshanteringsplan som ersätter den tidigare dokumenthanteringsplanen. 
Planen är framtagen i samråd med kommunens arkivmyndighet på 
kommunledningsförvaltningen. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning 
Den tidigare dokumenthanteringsplanen för tekniska nämndens ansvarsområde 
antogs 2009 och har inte reviderats sedan dess. Den är inte längre aktuell och 
uppfyller inte heller kraven för dagens informationshantering. Därför har 
förvaltningen gjort ett stort arbete med att ta fram en ny arkivbeskrivning och en 
heltäckande informationshanteringsplan. 
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Den nya informationshanteringsplanen är en viktig pusselbit för att digitalisera och 
utveckla arbetet med nämndens information och dokumenthantering. Det möjliggör 
även för att kunna arkivera och gallra handlingar på ett riktigt sätt. 

Som underlag till informationshanteringsplanen har gallringsråd från SKR och 
Riksarkivet legat som grund. Det finns även lagrum som reglerar hantering av olika 
handlingar vilket säkerställts. Ett sådant exempel är de lagar som reglerar 
redovisning. Försiktighetsprincip har använts i de fall där förvaltningen sett ett 
värde med att behålla handlingar längre tid än vad SKR och riksarkivet 
rekommenderat. 

Bilaga 1, Arkivbeskrivning teknisk nämnd, 2024-08-19 
Bilaga 2, Informationshanteringsplan teknisk nämnd, 2024-08-19 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Anta tekniska nämndens arkivbeskrivning och informationshanteringsplan, 
daterad 2024-08-19, bilaga 1 och 2. 

2. Informationsplanen ersätter tidigare dokumenthanteringsplan, TF2009/642. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Anta tekniska nämndens arkivbeskrivning och informationshanteringsplan, 
daterad 2024-08-19, bilaga 1 och 2. 

2. Informationsplanen ersätter tidigare dokumenthanteringsplan, TF2009/642. 

__________ 
 
Kopia till: 
Arkivmyndigheten på kommunledningsförvaltningen för kännedom 
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Paragraf 116 Ärendenummer TF2024/619 

Svar på remiss av förslag till program med mål och 
riktlinjer för sådana kommunala angelägenheter som 
utförs av privata utförare 

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Anta samhällsbyggnadsförvaltningens remissvar som sitt eget. 

Reservationer 
Lars Engelberg (S), Johan Engwall (S) och Marie Ekberg (S) reserverar sig till 
förmån för eget förslag. 

Beskrivning av ärendet 
Tekniska nämnden har fått ett förslag till program med mål och riktlinjer för de 
tjänster som utförs av privata utförare. Dokumentet är på remiss och svaren 
förväntas vara inkomna till kommunstyrelsen senast 2024-09-31. Programmet 
bygger på det ansvar som kommunen har enligt kommunallagen i de fall man 
lämnar över kommunal verksamhet att bedrivas av privata utförare.  

Kommunfullmäktige ska varje mandatperiod, enligt 5 kap 3 § kommunallagen, anta 
ett program med mål och riktlinjer för kommunala angelägenheter som utförs av 
privata utförare. Programmet ska också ange hur uppföljning ska ske samt hur 
allmänhetens insyn ska tillgodoses. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning 
Att våra medborgare ska känna trygghet med kommunens service oavsett utförare 
är viktigt. Därför är det bra att en genomlysning av behov och effektiva arbetssätt 
genomförs för att säkerställa kontroll och uppföljning. 

Förvaltningen har analyserat förslaget på program och vill göra några medskick till 
det fortsatta arbetet. 

En riktlinje istället för ett program 
Lagen säger att ett program ska tas fram men benämningen stämmer inte helt 
överens med hur vi brukar namnge styrdokument av denna kategori. Detta 
styrdokument heter både program och riktlinjer vilket skapar otydlighet. 
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I Uppsala kommun har man valt att namnge dokumentet som en riktlinje för att 
förtydliga vilken typ av styrdokument detta är och var i hierarkin det hör hemma. En 
riktlinje anger på övergripande nivå hur arbetet ska bedrivas eller uppnås inom 
organisationen enligt uppsatta principer.  

Vårt förslag är att följa Uppsalas exempel och namnge styrdokumentet som en 
riktlinje vilket innebär att denna då stämmer bättre överens med tidigare beslutade 
styrdokument i kommunen. 

Utveckling av avtalsuppföljning för beslutade Regler för inköp och 
upphandling 
Genom att koppla samman detta förslag på styrdokument till reglerna för inköp och 
upphandling kan en bra systematik säkerställas. Vid inköp och upphandling ställs 
krav på utföraren som sedan ska följas upp genom avtalsuppföljningen. Genom att 
länka samman dessa två behöver bara en plan tas fram som täcker och stärker 
avtalsuppföljning men även tillgodoser behovet av anvisningar. Både Uppsala och 
Eskilstuna kommun har valt att göra denna integration där man utvecklat 
avtalsuppföljningen. Det skulle både effektivisera administrationen och förstärka 
avtalsuppföljningen. Alternativet är att förvaltningen måste ta fram och administrera 
flera separata dokument som vill nå samma effekt och kontroll. 

Nytt krav i regler för intern styrning och kontroll 
Förslaget ställer ett krav på att nämndens plan för intern styrning och kontroll ska 
innehålla en bedömning om risk finns att en privat utförare planerat avvecklar sin 
verksamhet. Det är ett bra scenario för riskbedömning men denna punkt finns idag 
inte i styrdokumentet som krav utan en uppdatering behöver genomföras i nästa 
steg. 

Bilaga 1: Remiss av förslag till program för mål och riktlinjer för sådana kommunala 
angelägenheter som utförs av privata utförare, KS2023/215. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Anta samhällsbyggnadsförvaltningens remissvar som sitt eget. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 
Lämnas utan ställningstagande. 
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Yrkanden 
Lars Engelberg (S), Johan Engwall (S) och Marie Ekberg (S) yrkar på tillägg till 
förvaltningens förslag att programmet kompletteras med avsnitt som reglerar: 

- Hur och när berörda fackförbund ska involveras inför och i samband med en 
upphandling 
- Rutin för att beslut ska fattas om en förnyad upphandling eller återtagande i 
egen regi 
- Standardskrivningar om krav på insyn och meddelarfrihet som ska ingå i avtal. 
- Krav på arbetsvillkor, exempelvis krav på kollektivavtal så långt som 
lagstiftningen medger. 
- Upphandlade leverantörers användning av underleverantörer 
- Verksamhetsövergångar, det vill säga kravställande när en ny leverantör tar 
över personalansvar från befintlig leverantör så att inga förlorar sina jobb. 
- Uppsägningstid i de fall upphandling sker enligt Lagen om valfrihetssystem 
(LOV), anpassad till kommunens åtagande att klara verksamheten i det fall en 
leverantör drar sig ur. 

Krister Larsson (M) yrkar avslag till socialdemokraternas tilläggsyrkande. 

Beslutsgång 
Ajounering klockan 14.05-14.10. 

Ordförande föreslår att nämnden först tar ställning till förvaltningens förslag till 
beslut och därefter till socialdemokraternas tilläggsyrkande. Nämnden bifaller 
förslaget. 

Ordförande finner att nämnden bifaller förvaltningens förslag till beslut. 
Ordförande finner att nämnden avslår socialdemokraternas tilläggsyrkande. 

__________ 
 
Kopia till: 
Kommunstyrelsen för åtgärd 
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Paragraf 117  

Information - Nödvattenplan för Enköpings kommun 

Beslut 
Tekniska nämnden tackar för informationen. 

Beskrivning av ärendet 
Beskrivning och förklaring av nödvattenplanen inför kommande beslut i tekniska 
nämnden i oktober. Nödvattenplanen antas slutligen i kommunfullmäktige. 

Föredagande: Anna Johansson, Marika Hanson och Annelie Pahv. 

__________ 
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Paragraf 118 Ärendenummer TF2023/731 

Tilldelning av ramavtal för livsmedel från 
huvudgrossist 

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. I upphandlingen av ramavtal för livsmedel från huvudgrossist ge kostchefen i 
uppdrag att besluta om: 

• större ändringar i upphandlingsdokumentet,  
• att vid behov avbryta upphandling,  
• att vid behov göra om upphandling,  
• uteslutning av leverantörer,  
• att anta leverantör (tilldelningsbeslut),  
• att vid behov återkalla tilldelning 
• förlängning av avtal. 
2. Ge kostchefen i uppdrag att teckna ovan nämnda ramavtal. 

Beskrivning av ärendet 
Enköpings kommun har behov av ett ramavtal för livsmedel från huvudgrossist för 
att köpa livsmedel till kommunens skolor, förskolor, äldreboenden, LSS-boenden, 
badhus samt caféverksamhet och restaurangskolan. I upphandlingen ingår 
transporter till varje angiven enhet inom kommunen. 

Befintligt avtal löper ut 2024-12-04 och därmed genomförs en ny upphandling.  

Tekniska nämnden fattade 2023-12-14 beslut om Riktlinjer för 
livsmedelsupphandling för 2024-2028. Riktlinjerna innefattar ställningstaganden 
och beskrivning av ekonomiska, sociala och miljömässiga konsekvenser från ett 
hållbarhetsperspektiv. 

Under arbetet med upphandlingen har tekniska nämnden ändrat sin 
delegationsordning och beslut i denna upphandling ska, med anledning av det 
höga värdet, tas av tekniska nämnden. För att verksamheten inte ska stå utan 
avtal för livsmedel fattades ett brådskande ordförandebeslut 2024-05-03 om att 
upphandla ramavtal för livsmedel från huvudgrossist samt uppdra till kostchef att 
besluta om fastställande av upphandlingsdokument. 

För att klara tidsplanen med ett nytt avtal för livsmedel från huvudgrossist till 
december behöver tilldelningsbeslut ske i slutet av september. Efter 
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tilldelningsbeslutet är det en överprövningsperiod innan avtalet kan tecknas. När 
avtalet är tecknat behöver det tilldelade företaget tid att organisera sin verksamhet 
för att kunna leverera livsmedel i början på december. 
 
Delegationen innebär att slutföra upphandlingen när en vinnande anbudsgivare är 
utsedd. Delegationen behövs för att kommunen inte ska riskera att vara utan 
leverantör av livsmedel. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning 
Samhällsbyggnadsförvaltningen föreslår att tekniska nämnden ger kostchef i 
uppdrag att besluta om: 

• större ändringar i upphandlingsdokumentet,  
• att vid behov avbryta upphandling,  
• att vid behov göra om upphandling,  
• uteslutning av leverantörer,  
• att anta leverantör (tilldelningsbeslut),  
• att vid behov återkalla tilldelning 
• förlängning av avtal. 

Och ge kostchefen i uppdrag att teckna ovan nämnda ramavtal. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. I upphandlingen av ramavtal för livsmedel från huvudgrossist ge kostchefen i 
uppdrag att besluta om: 

• större ändringar i upphandlingsdokumentet,  
• att vid behov avbryta upphandling,  
• att vid behov göra om upphandling,  
• uteslutning av leverantörer,  
• att anta leverantör (tilldelningsbeslut),  
• att vid behov återkalla tilldelning 
• förlängning av avtal. 
2. Ge kostchefen i uppdrag att teckna ovan nämnda ramavtal. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. I upphandlingen av ramavtal för livsmedel från huvudgrossist ge kostchefen i 
uppdrag att besluta om: 
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• större ändringar i upphandlingsdokumentet,  
• att vid behov avbryta upphandling,  
• att vid behov göra om upphandling,  
• uteslutning av leverantörer,  
• att anta leverantör (tilldelningsbeslut),  
• att vid behov återkalla tilldelning 
• förlängning av avtal. 
2. Ge kostchefen i uppdrag att teckna ovan nämnda ramavtal. 

__________ 
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Paragraf 119 Ärendenummer TF2024/905 

Svar på remiss på motion - Torghandel 

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Besvara remissen med att nämnden ställer sig positiva till motionens förslag 
till torghandel på röda kalenderdagar. Detta införs i samband med en hel 
översyn av föreskrifterna av kommunens lokala ordningsföreskrifter för 
torghandel. Detta planeras att vara klart innan sommaren 2025. 

Beskrivning av ärendet 
Tekniska nämnden har fått en remiss på en motion från kommunstyrelsen om att 
utöka möjligheten till torghandel även på röda kalenderdagar, bilaga 1 

Samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning 
Samhällsbyggnadsförvaltningen ställer sig positiva till förslaget om att utöka 
möjligheten till torghandel även på röda kalenderdagar. Om kommunfullmäktige 
bifaller förslaget ser förvaltningen att det är ett utmärkt tillfälle att se över hela 
Lokala ordningsföreskrifter för torghandeln i Enköpings kommun.  

Ordningsföreskrifterna är från 2013 och är i behov av en revidering och 
uppdatering. Förvaltningen behöver även se över de praktiska och ekonomiska 
konsekvenserna. Innan kommunfullmäktige antar den nya förordningen ska 
länsstyrelsen få möjlighet att yttra sig. Förvaltningen planerar att vara klara för 
beslut i kommunfullmäktige innan sommaren 2025. 

Bilaga 1: Motion – Torghandel, KS2023/502 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Besvara remissen med att nämnden ställer sig positiva till motionens förslag 
till torghandel på röda kalenderdagar. Detta införs i samband med en hel 
översyn av föreskrifterna av kommunens lokala ordningsföreskrifter för 
torghandel. Detta planeras att vara klart innan sommaren 2025. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 
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1. Besvara remissen med att nämnden ställer sig positiva till motionens förslag 
till torghandel på röda kalenderdagar. Detta införs i samband med en hel 
översyn av föreskrifterna av kommunens lokala ordningsföreskrifter för 
torghandel. Detta planeras att vara klart innan sommaren 2025. 

Yrkanden 
Johan Engwall (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

__________ 
 
Kopia till: 
Kommunfullmäktige för åtgärd 
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Paragraf 120 Ärendenummer TF2024/760 

Svar på ledamotsinitativ - Faunapassagen i 
Enköpingsån  

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Anse ledamotsinitiativet berett enligt nämndens beslut. 
2. Dämmet rivs 2025 enligt plan. 
3. Inte bygga nya faunapassagen som planerat utan istället utvärdera 

vattenmiljön efter några år.  

Beskrivning av ärendet 
Tekniska nämnden beslutade i juni 2024 att lämna över till förvaltningen att bereda 
ledamotsinitiativet som lämnades av Karin Tempelman (MP), bilaga 1. 
Ledamotsinitiativet yrkar på att dämmet i Enköpingsån rivs 2025 enligt plan men att 
den nya faunapassagen inte byggs som planerat 2025. Byggandet ska vänta några 
år för att utvärdera vattenmiljön. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning 
Förvaltningens beredning av gamla dämmet och nya faunapassagen framgår i 
bilaga 2. Där redogör förvaltningen för historiken, nuläget och för- respektive 
nackdelar med olika lösningar för Enköpingsån. 

Bilaga 1, Ledamotsinitiativet (2024-06-13 TN §99) 
Bilaga 2: PM – Ledamotsinitiativ dämmet i Enköpingsån.  

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Anse ledamotsinitiativet berett enligt nämndens beslut. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Anse ledamotsinitiativet berett enligt nämndens beslut. 

Yrkanden 
Karin Tempelman (MP) yrkar på att nämnden beslutar enligt ledamotsinitiativet att: 
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1. Dämmet rivs 2025 enligt plan. 

2. Inte bygga nya faunapassagen som planerat utan istället utvärdera vattenmiljön 
efter några år.  

Johan Engwall (S) yrkar bifall till Karin Tempelmans förslag. 

Beslutsgång 
Ordförande frågar nämnden om de kan besluta enligt förslag och finner så. 

__________ 
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Paragraf 121  

Information - Mångbruksplanering 

Beslut 
Tekniska nämnden tackar för informationen. 

Beskrivning av ärendet 
Information om förvaltningens mångbruksplan som beskriver hur kommunen 
förvaltar sin skog och naturområden. 

Föredragande: Pär-Ola Borgestig 

__________ 
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Paragraf 122  

Information - Skrivelse angående gc-väg i Ryssbo 

Beslut 
Tekniska nämnden tackar för informationen. 

Beskrivning av ärendet 
Information om planering och utförande av gång- och cykelvägar i 
exploateringsområdet i Ryssbo. 

Föredragande: Tommy Johansson 

__________ 
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Paragraf 123 Ärendenummer TF2024/588 

Svar på remiss på motion - kärnkraftsel ska finnas med 
i kommunens elavtal (SD) 

Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Föreslå att kommunen inväntar den egna energiplanen och låta den ligga till 
grund vid nästa upphandling av elkraft. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunfullmäktige har skickat en remiss till tekniska nämnden angående en 
motion om kärnkraftsel, bilaga 1. Förslaget är att kärnkraftsel ska ingå i kommande 
elavtal och att kommunen reviderar nuvarande elavtal. 

Kommunen har sedan 2023-01-01 ingått ett 4-årigt elhandelsavtal med Skellefteå 
kraft vilket innefattar leverans av 100% förnybar el. Avtalet är upphandlat via 
Husbyggnadsvarors (HBV) ramavtal för elkraft. Vid upphandlingen lämnade 
anbudsgivare pris på bland annat fasta och rörliga kostnader kopplat till prissäkring 
av systempris, områdespris samt ursprungsgarantier (UG) för förnybar el. 

Ursprungsgarantins syfte är att garantera varifrån elen kommer, vilket i praktiken 
innebär att det producerats lika mycket el ifrån en viss kraftkälla som en 
elanvändare efterfrågat via sitt elavtal.  

Inom energi skiljer man på förnybara och icke förnybara energikällor. Vattenkraft, 
vindkraft och solkraft räknas som förnybara energikällor eftersom de återbildas 
hela tiden samt att dess klimatpåverkan är låg då de inte tillför någon ny koldioxid 
till atmosfären vid användning av elen.  

Icke förnybar energi innefattar att energikällorna baseras på resurser som inte 
nybildas, eller nybildas så långsamt att de ur ett mänskligt tidsperspektiv riskerar 
att ta slut. Exempel på detta är kärnkraft samt fossila bränslen såsom kol, olja och 
naturgas. Kärnkraft kan utöver detta även definieras som en fossilfri icke förnybar 
energikälla då koldioxidutsläppen bedöms som låga vid användning. 

Kommunens inköpsval av elens ursprung baseras på kommunens befintliga 
riktlinjer och planer. I flera dokument framgår kommunens ställningstagande 
relaterat till hållbarhet och fossila bränslen: 
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• I hållbarhetspolicyn: ”Vi /…/ fasar ut fossila bränslen och andra ändliga 
resurser”.  

• I fördjupad översiktsplan (FÖP): ”Kommunen som helhet ska vara fossilfria till 
år 2040”. 

• I Kommunfullmäktiges långsiktiga plan 2020–2023 samt Klimatkontraktet med 
Viable Cities 2022, 2023 finns bland annat delmålet att Enköping är en 
klimatsmart, fossilfri och väl fungerande kommun där det är enkelt att ha en 
hållbar livsstil och kommunen tar ansvar för vår natur och bidrar till hållbara 
miljöer. 

• I kommunfullmäktiges nya långsiktiga plan 2024-2027 saknas koppling då 
varken fossilfri eller förnybar nämns.  

Vad som i detalj innefattas inom begrepp som hållbarhet, fossilfri och klimatsmart 
är idag oklart kopplat till kommunens inköpsval av elkraft. Ett arbete pågår med att 
ta fram en ny kommunal energiplan. Den väntas vara klar 2025-12-31. I 
energiplanen är det möjligt att tydliggöra begreppen. 

I kommunens nuvarande elavtal finns det inte möjlighet att ändra från förnyelsebar 
till fossilfri handel av el då nuvarande leverantör inte kan tillhandahålla kärnkraftsel. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning 
Det finns inte några beslutade dokument kopplat till kommunens elhandel som 
strider mot att handla kärnkraftsel mer än i hållbarhetspolicyn där det står att 
ändliga resurser ska fasas ut. Arbete pågår på kommunledningsförvaltningen att ta 
fram en energiplan för hela kommunen där stöd för hur elförsörjningen för 
kommunens lokaler ska tillgodoses. 

Förvaltningens bedömning är att invänta kommunens energiplan som ska beslutas 
av kommunstyrelsen. Energiplanen ligger sedan till grund när det är dags att 
upphandla ny elkraft.  

Bilaga 1: Motion – kärnkraftsel ska finnas med i kommunens elavtal (2024-04-23 
KF §49) 

Samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Föreslå att kommunen inväntar den egna energiplanen och låta den ligga till 
grund vid nästa upphandling av elkraft. 
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Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 
Tekniska nämnden beslutar att: 

1. Föreslå att kommunen inväntar den egna energiplanen och låta den ligga till 
grund vid nästa upphandling av elkraft. 

__________ 
 
Kopia till: 
Kommunstyrelsen för åtgärd 
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Paragraf 124  

Meddelanden 

Beskrivning av ärendet 
Meddelanden är en sammanställning av beslut som meddelats tekniska nämnden 
eller skrivelser som bör komma tekniska nämnden till del för kännedom. 

Följande beslut eller skrivelser har tekniska nämnden tagit del av: 

• Genomförande c-paviljong Enavallen (2024-06-17 KF §103) 
• Kommunfullmäktiges arbetsordning och e-förslag (2024-06-17 KF §106) 
• Skrivelse - Vändplanen vid Vårfrukyrkan på Kyrkogatan 
• Svar på medborgarförslag - Lekplats på innergården till Torggatan 39 (2024-

08-27 KS §170) 
• Revidering av Tidplan för planering och uppföljning 2025 (2024-08-27 KS 

§179) 
• Utvärdering av kommunens samlade system för intern styrning och kontroll 

2023 (2024-08-27 KS §181) 
• Förstudie gruppbostad LSS 2027 (2024-08-28 VON §110) 
• Förstudie gruppbostad LSS 2029 (2024.08-28 VON §111) 
• Förstudie VO-boende SoL 2029 (2024-08-28 VON §112) 
• Förstudie VO-boende SoL 2031 (2024-08-28 VON §113) 
• Munksundet 24-1, ansökan om bergvärme (2024-09-05 MBN §134) 

__________ 
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